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§ 4 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 
dagordning 

Anmäls frågor från ledamoten Torun Boucher (V) som ligger i 

samband med ärendet § 12 ”Uppföljning av stadens LEX Sarah 

rapportering 2013” och som angår skillnader i tillämpning av Lex 

Sarah i äldreomsorgen i verksamheter som bedrivs i egen regi och 

som bedrivs i privat regi, och särskilt beträffande hantering av 

anmälningar enligt Lex Sarah som går vidare till Inspektion för 

Vård och Omsorg vid Socialstyrelsen (IVO). 

 

Inga fler frågor anmäls och därefter fastställs dagordningen. 

 

 

§ 5 Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter och 
ersättare 

Inga skrivelser från nämndens ledamöter och ersättare inlämnats.  

 

 

§ 6 Förvaltningschefens information 

Biträdande avdelningschefen Marita Åkersten informerar om 

införande av det nya digitala systemet för tidregistrering i 

Stockholms stads hemtjänst. Det finns 234 hemtjänstenheter som 

tidregistrerar i Paragå. Det finns i dag 6000 registrerade android 

telefoner i systemet med ca 1 miljon rapporterade besök per månad. 

Totalt har 3415 personer gått en special utbildning om 

tidregistrering och införandefasen avslutas den 30 juni 2014. 

En slutrapport kommer att presenteras för äldrenämnden efter 

sommaren och en utvärdering av projektet görs under våren 2015. 

 

Avdelningschefen Raili Karlsson tar upp att tekniskt ansvar för 

tidregistrering går över till stadsledningskontorets IT-avdelning 

efter 1 juli 2014. Direktören Eva Frunk Lind tillägger att under 

sommaren ska en extern konsult anlitas för att kartlägga och utreda 

vilka fel som drabbar en del utförare vid tidregistrering. I höst 

återkommer förvaltningen med information om den utredningen. 

 

§ 7 Anvisningar gällande bidrag till föreningar som 
stödjer anhöriga till äldre med demenssjukdom 

Ärende 

Föreligger ärende dnr 731-162/2014 

 

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) och ledamoten Helen 

Jäderlund Eckardt (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag till 
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beslut med instämmande av vice ordföranden Christopher Ödmann 

m.fl. (MP), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) och ledamoten Torun 

Boucher (V). 

 

Vice ordföranden Christopher Ödmann m.fl. (MP) anmäler eget 

särskilt uttalande. 

 

Ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) anmäler eget särskilt uttalande. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att samtliga partier ställde sig bakom 

förvaltningens förslag till beslut.  

 

 Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens förslag till 

anvisningar gällande bidrag till föreningar som stödjer 

anhöriga till äldre med demenssjukdom. 

 

Särskilt uttalande från (MP): 

”Det är viktigt - ja rent av nödvändigt - att så långt möjligt engagera 

anhöriga i omsorgen om personer med demenssjukdom. Utöver det 

anhörigstöd, som sker i stadsdelsförvaltningarnas regi, är det 

angeläget att ge bidrag och annat stöd till föreningar som stödjer 

anhöriga. Detta får inte innebära minskade ambitioner avseende 

vård- och omsorgsboenden och demensteamen inom hemtjänsten 

utan är ett komplement till dessa insatser.  

Samtidigt som anhörigas insatser är viktiga och ges stöd måste vi 

vara observanta på risken att den anhörige själv belastas för hårt och 

blir fysiskt och psykiskt utsliten.” 

 

Särskilt uttalande från (S): 

”Det är bra och viktigt att nämnden tar fram anvisningar för 

bidragsgivning. Men det är minst lika viktigt att bedömningen av 

ansökningarna görs på rättvist och bra sätt samt att utvärdering av 

föreningarnas arbete görs kontinuerligt.” 

 

§ 8 Redovisning av insatser gällande utveckling av 
anhörigstöd 

Ärende 

Föreligger ärende dnr 540-151/2014 

 

Yrkanden 


